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AGENDAPUNT Motie Reglement van Orde 

onderwerp: Onderzoek Spreektijden 

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 3 juni 2020,

Constaterende dat:
 Het in veel gevallen niet lukt de raadsvergadering om 23.00 uur te beëindigen;
 Bij oordeelsvormende vergaderingen veelal de eerste debatpunten uitvoerig worden besproken, 

waardoor de latere debatpunten snel moeten worden afgehandeld of er een tweede vergaderavond 
nodig is;

Overwegende dat:
 Er in diverse gemeenten (o.a. in Rotterdam) goede ervaringen zijn met de invoering van spreektijden;
 Spreektijden ertoe leiden dat de tijd efficiënt wordt benut en daardoor onnodige herhalingen worden 

voorkómen;
 Elke fractie hierdoor eveneens de mogelijkheid krijgt een statement af te geven over het voorstel en niet 

alleen beperkt is tot de debatpunten;
 De digitale technieken beschikbaar zijn om de spreektijden bij te houden,

.

Verzoekt het Presidium om onderzoek te (laten) doen naar de voor- en nadelen van de invoering van 
spreektijden voor de oordeelsvormende vergaderingen en de raad bij de evaluatie van de RvO eventueel een 
voorstel voor te leggen,

En gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekening en naam:

SGP – Harold Hooglander

SP – Lenny Roelofs
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